
BESLUITENLIJST PRESIDIUM d.d. 7 november 2019

Aanwezig: de heer J.G.A. Paans (vz), de heer J.C. Brand, de heer H.H. Erdogan, de heer A.C. Strop,
de heer H.F. Verweij, de heer M. Stout, de heer J.K Sterrenburg (plv. lid), mevrouw I.M. de Gruijter
(griffier)
Afwezig m.k.: de heer T. Stam

Opening

1 Opening en vaststellen agenda
Besluit
De voorzitter heet iedereen welkom en opent de vergadering. De agenda wordt
vastgesteld.

2 Vaststellen verslag 30 september 2019
Besluit
Het verslag van 30 september wordt vastgesteld.

Regulier

3 Terugblik vorige raadsronde en mededelingen
Besluit
Het presidium blikt terug op de vorige raadsronde. De orde van de vergadering en
vergaderdiscipline worden aan de orde gesteld. 
Mededelingen griffie:
-Het arbo protocol wordt toegelicht. De raad zal hierover worden geïnformeerd via het
weekbericht.
-Er is een memo in voorbereiding voor de raad over BIS/RIS en de overgang naar het
nieuwe systeem.
-De kerstbijeenkomst van de raad (laatste raadsavond) wordt besproken. De raad wordt
via het weekbericht geïnformeerd. 
-Klokradio zoekt voor de uitzending van 11 november (burger)raadsleden voor het
programma 'de Wandelgang'. Wordt ter vergadering ingevuld.
De heer Strop stelt voor om -indien de agenda het toelaat- aansluitend aan het presidium
van 4 december een gesprek in te plannen, gespreksonderwerpen worden
geïnventariseerd.

Komende raadsronde

Het presidium oordeelt of de stukken rijp zijn voor besluitvorming en stelt de agenda's voor de
komende raadsronde vast.

4 Agendas komende raadsronde
Samenvatting besluit:
De agenda's voor de commissievergaderingen worden vastgesteld. Voorzitters worden
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nog benaderd. Op de agenda van de commissie Bestuur en Samenleving wordt het
onderwerp Toekomst ruimtelijk-economische samenwerking raden DS toegevoegd.

5 Stukken komende raadsronde
Samenvatting besluit:
Alle stukken worden behandeld bij de commissievergaderingen van 19 november. Op
enkele stukken wordt aanvulling gevraagd. 

Sluiting

6 Rondvraag
Besluit
Memo over het bezoek van de CdK wordt doorgenomen. Thema's worden verdeeld en
vervolgafspraken worden gemaakt.
De heer Erdogan doet een suggestie over de inrichting van de raadzaal. Het initiatief
wordt opgepakt door griffie en de heer Erdogan.
De heer Brand vraagt naar de terugkoppeling over IKC de Twijn (raad oktober). Griffie
zoekt dit uit.
De heer Verweij vraagt of er een gesprek is geweest met de initiatiefnemers van plannen
inzake Sluis/Haven Zuid.
De heer Sterrenburg vraagt of het mogelijk is om de jongeren van de JGR te laten
deelnemen aan de kerstmarkt van de organisatie. De suggestie wordt opgepakt.
Verder vraagt de heer Sterrenburg naar de evaluatie van de werkgroep LHBTI-beleid.
Datum wordt door griffie gecommuniceerd.
De heer Sterrenburg heeft een inhoudelijke vraag die zal terugkomen in de commissie
Bestuur en Samenleving (bemensing WMO loket).
De heer Stout stelt naar aanleiding van de besloten vergadering op 30 september de
vraag of er informatie is die openbaar gedeeld kan worden, maar dit is niet het geval.
Verder vraagt de heer Stout naar de informatiebijeenkomst van BCTN van deze middag,
de heer Strop was aanwezig en reageert hierop.
De voorzitter reflecteert kort op de Begrotingsraad van 12 november.

7 Sluiting
Besluit
De voorzitter bedankt de aanwezigen en sluit de vergadering.
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